
Kattusseqatigiit Partiiat
     04 januar 2012 

I henhold til § 37 i Inatsisartuts Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut:

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

1. Hvilke størrelser fartøj bliver tildelt licens fremover? 

2. Hvor mange fiskerilicenser er der i Qaasuitsup kommunea?

3. Hvilke størrelser fartøj bliver tildelt hellefiskekvoter?

4. Hvorledes ser høringen af fiskerne, der skulle gennemføres pr 15. januar? 

5. På hvilke grundlag sker tildelingen af kvoter for fiskere? 

6. Hvilke muligheder har mindre produktionsanlæg for at få tildelt kvoter? 

7. Vil man bevare muligheden for fiskeri i Ilulissat såfremt kvoterne opbruges i Uummannaq? 

8. Hvilke planer har Naalakkersuisut vedrørende opfiskning af efterladte fiskeredskaber? 
 
 (Medlem af Inatsisartut Knud Fleischer, Kattusseqatigiit Partiiat)

Begrundelse:

Det er en kendsgerning, at fiskeriloven blev vedtaget ved sidste Inatsisartut forsamling, hvorfor vi 

efterfølgende vil efterlyse en grundig redegørelse af hvorledes fiskerilicensen skal skues an, 

eksempelvis vedrørende ovennævnte omtalte.

Ikke mindst fremlægger vi spørgsmålene, så der ikke hersker tvivl om oplysningerne vedrørende 

disse blandt befolkningen.


